

Newtbec

NEW WAY OF BEING CHURCH

Hari Minggu Biasa ke-8

GARAM DAN TERANG DUNIA: PERSEKUTUAN, PENYERTAAN DAN MISI

TEMA BULANAN:

HARI KEADILAN SOSIAL SEDUNIA

Biarlah Tuhan menjadi Guru kita



Seorang lelaki buta sedang berdiri di persimpangan jalan yang sibuk. Seorang lelaki buta lain berjalan di sebelah yang pertama dan berkata, "Tolong untuk seberang jalan?" Orang buta pertama, menyangka bahawa yang kedua sedang menawarkan bantuan, tidak memintanya, berkata, "Tentu." Dan bersama-sama, berpegangan tangan, mereka melangkah keluar dari tepi jalan dan memasuki lalu lintas. Anda tahu apa yang berlaku? Kereta terhenti menjerit. Kedua-dua lelaki buta hampir dilanggar.

PETIKAN TULISAN SUCI UNTUK DIHAFAL:

Maka terdengarlah suara dari dalam awan itu, yang berkata: "Inilah Anak-Ku yang Kupilih, dengarkanlah Dia."

(Lukas 9:35)

Inilah caranya apabila anda buta rohani dan cuba memimpin orang lain. Beginilah juga apabila kita yang berdosa berusaha bersungguh-sungguh untuk memberitahu lelaki seterusnya tentang dosa 'mereka'. Orang buta memimpin orang buta. Kita lebih suka menunjukkan sedozen dosa dalam kehidupan orang lain daripada melihat dengan jujur dosa dalam hidup kita sendiri. Kita suka menuding jari kepada orang lain, tetapi apabila seseorang menudingnya kepada kita, kita cepat mempertahankan tindakan kita dan membuat alasan untuk kegagalan kita.

Yesus menasihati kita untuk tidak menghakimi atau mengutuk orang lain. Nasihat ini terletak di bahu kita semua. Ajaran Yesus bercakap tentang kebenaran asas - kita adalah pelajar. Pengajar adalah Guru. Terlalu ramai di antara kita yang menganggap kita telah memahami semuanya, dan tidak memerlukan sesiapa untuk mengajar kita. Sebaik sahaja anda mengembangkan sikap seperti itu, anda menjadi seorang pelajar yang cuba mengajar guru. Kita dipanggil untuk mengenakan *kesedaran yang jujur tentang siapa kita*. Kita hanyalah murid di kaki Guru.

Kadangkala ketagihan-ketagihan kita adalah *Guru-guru* kita juga; TV, masa skrin, media sosial, pergantungan telefon berterusan atau platform seperti FB. Walaupun kelihatan moden dan berguna, mereka menawarkan pandangan dunia tentang kehidupan; ia adalah hak prerogatif kita untuk memusatkan dialog dan mengarahkan kehidupan kita dan mengarahkannya ke arah Surga. Terdapat "Guru-guru" lain yang kita dengar, mungkin orang yang kita fikir bercakap benar kepada kita tetapi mungkin mempunyai mesej berbahaya yang bertentangan. Ia kelihatan baik tetapi pada dasarnya menyakitkan, malah berbahaya. Suara-suara ini membungkam dan menyekat Roh yang membawa kepada Allah. *Yesus memberi amaran kepada kita supaya tidak tertipu. Satu-satunya cara untuk membezakan suara Allah ialah berdoa berterusan kepada Dia yang Kebenaran, Jalan dan Kehidupan!* ✦

AYAT SUCI MINGGU INI

Sirakh 27: 5-8;

Maz. 91: 2-3, 13-16;

1 Kor 15: 54-58;

Lukas 6: 39-45.